
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Extra Styrelsemöte  
via Teams 2024-02-07 

 
Närvarande: Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Annelie Svensson 
(ordinarie), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant). Lars-Göran Linde 
(suppleant), Åsa Hugosson (suppleant) 
Adjungerande ekonomiassistent Tommy Hallenstrand. 
Ej närvarande: Pia Hermelin (suppleant). Stefan Sahlin (ordförande) 
  
§ 175 Mötets öppnande  
Vice ordförande hälsade alla välkomna till mötet. 
  
§ 176 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 177 Justeringsman  
 
BESLUT: Annelie Svensson valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 178 Information från mötet med AVN  
Anna Gehlin, Frida Mattson, Åsa Hugosson och Cecilia Evaldsson har haft ett Teams- möte 
med AVN för att få klarhet i vad som föranlett deras avgång. 
AVN har vid flertalet tillfällen försökt få till stånd ett möte med styrelsen. De har påtalat 
detta till SFF:s ordförande, dock inte kontaktat övriga i styrelsen. 
På mötet fick mötesdeltagarna ta del av en skriftlig kommunikation mellan SFF:s ordförande 
och AVN. SFF:s ordförande har tydligt överskridit sina befogenheter och fört talan å´ 
styrelsens vägnar, i frågor som inte varit ett ärende för styrelsen samt som styrelsen inte 
haft kännedom om. Ordförande har även hänvisat till en skrivelse som aldrig har behandlats 
och styrelsen har heller inte haft någon kännedom om skrivelsen. 

§ 179 Avelsvärderingsnämnd 2024 

Vi jobbar på med en ny AVN nämnd. 

 
§ 180 Mötet avslutades  
Vice ordförande tackade de närvarande för mötet.  
  
  
  
Vid protokollet  
  
  
Gunilla Olander  Anna Gehlin   Annelie Svensson 
Sekreterare   Vice Ordförande  Justerare  


